
Kampioenen Stiphout Vooruit
F3 weer kampioen
Net als vorig najaar is het F3-team dit jaar weer kampioen
geworden! Gelukkig hebben we eind november nog net de
topper tegen Sparta’25 kunnen spelen... en winnen. De club uit
Beek en Donk leek lang minder punten te hebben dan wij,
maar dat bleek een foutje op voetbal.nl. Net als wij had
Sparta’25 voor de kampioenswedstrijd tegen ons nog alle
wedstrijden gewonnen. Op 27 november lag er nog geen
sneeuw, en gingen we zaterdagochtend inclusief onze nieuwe
aanwinst Roan naar Beek en Donk. Daar kwamen we voor de
wedstrijd al een collega-kampioen tegen, Stiphout E4, en die
hadden hun wedstrijd tegen Sparta’25 al gewonnen. Wij
begonnen sterk en kwamen voor rust al op voorsprong. Maar
het was al snel duidelijk dat het dit keer geen monsterscore
zou worden. Sparta’25 stond niet voor niks tweede. Na de
pauze was Beek en Donk af en toe dicht bij een gelijkmaker,
maar uiteindelijk wonnen wij de wedstrijd met 0-4. En daar-
mee zijn we dus een echte kampioen. En toen begon de win-
ter, een echte winter. De kampioen heeft geen wedstrijd meer
kunnen spelen, maar gelukkig heeft Stiphout Vooruit nog wel
gezorgd voor een mooi kampioensfeest. F3 feliciteert haar
medekampioenen F4, E4 en B2 en de winterkampioen
Stiphout-1. En F3 bedankt alle enthousiaste F3-ouders en de
jeugdorganisatie van Stiphout Vooruit. In het nieuwe jaar
treedt dit kampioensteam graag weer aan in zowel de voor-
jaarscompetitie als in de derde ronde van de beker.

E4 ongeslagen kampioen !
Eindelijk is het gelukt, na ruim drie jaar samen voetballen zijn
we nu toch echt kampioen geworden! De kern van ons E4 team
is al jaren aan het oefenenmaar door een twee-tal gerichte aan-
kopen, te weten van Mathieu van F3 en Felice van F1, hebben
we een kampioensploeg weten te smeden. Onze doelman
Jesse Damen heeft voor veel goede reddingen gezorgd en was
zelfs verantwoordelijk voor een paar fraaie doelpunten. Het
ijzersterke centrale duo Koen Ceelen en Mathieu van Engen
hielden achterin de deur potdicht. Onze spits Philippe van der
Meulen scoorde aan de lopende band, mogelijk gemaakt door
de ondersteuning van ons gehele team. De middenvelders
Robin Verhoeven met zijn snoeiharde schot, Abe de Ruijter met
steekpassjes vanaf rechts en Felice van Duijnhoven met haar
sterke rushes vanaf links, zorgden voor de aanvoer. De op het
scherpst van de snede spelende Lucas van Kasteren en de
supersnelle Tim van den Crommenacker, beiden met longen als
een paard, hielden het middenveld onder controle. Door onze
positieve mentaliteit en enorme inzet hebben we tweemaal
een gelijke stand en zelfs tweemaal een achterstand bij rust
weten om te buigen naar een overwinning en zijn we uiteinde-
lijk onverslagen gebleken. Met name de thuiswedstrijd tegen
concurrent VOW E2 was legendarisch. Na een 2-0 voorsprong
kwamen we diep in de tweede helft met 2-4 achter en leek ons

kampioenschap ver weg, echter de laatste vijf minuten wisten
we de achterstand om te buigen naar een 5-4 overwinning!
Zouden we dan toch............? En ja hoor, onze inzet loonde de
moeite; we genieten nu nog na van het uiteindelijke succes;
Kampioenuuuuuh!!!!!!

B2 Kampioen
Op zaterdag 18 december werden in één moeite door alle
najaarskampioenen van Stiphout Vooruit gehuldigd. Laatste
team in de rij der kampioenen was Stiphout Vooruit B2, dat
met terugwerkende kracht het kampioenschap eigenlijk al op
16 oktober (!!) binnen had gehaald middels een 7-1 thuisover-
winning op SJVV B2. Het voelde waarschijnlijk eerder aan als
een periodetitel, want het team heeft in de najaarsreeks
slechts zes wedstrijden mogen spelen. Dit door een combina-
tie van de vele afgelastingen en een wel erg merkwaardig
wedstrijdschema dat de KNVB voor deze poule uit de spreek-
woordelijke mouw heeft geschud. Van de gespeelde wedstrij-
den werden er vijf gewonnen, één keer werd er gelijkgespeeld.
Met een puntentotaal van zestien punten en een doelsaldo
van 33 voor en 9 tegen werd de concurrentie zodoende het
nakijken gegeven. De spelers werden gefêteerd met een korte
toespraak, een bioscoopbon en het inmiddels traditionele
frietje. Het is te hopen dat deze jongens in de voorjaarsreeks
meer wedstrijden kunnen gaan spelen, want het team her-
bergt - zeker voor een “tweede team” - toch behoorlijk veel
kwaliteiten, die met grote graagte worden geëtaleerd aan het
massaal aanwezige publiek! Wie weet dat dan aan het einde
van de voorjaarsreeks weer een kampioenschap kan worden
gevierd, een kampioenschap dat wat minder aanvoelt als een
periodetitel!

Stiphout Vooruit F4 Kampioen!!!
Dit seizoen bleek onze F4 te sterk voor de tegenpartij. Met een
heuse doelpuntenregen ongeslagen op kop! 7 wedstrijden en
allemaal gewonnen. 67 goals gemaakt en maar 6 doelpunten
tegen. Goed gewerkt mannen! De tijdens de training geoefen-
de hoekschoppen en verschillende opstellingen hebben zeker
hun vruchten afgeworpen, maar vooral het ontembare
enthousiasme en de al vroeg ontstane kampioensroes hebben
(zowel bij spelers als ouders) tot dit geweldige resultaat geleid.
Wat hebben ze genoten tijdens het kampioensfeest in de
kantine. Gave kampioensshirts, een glimmende beker, friet,
frikadellen en kroketten...maar vooral die heeeele grote kam-
pioensbeker sprak tot de verbeelding. Op naar het volgende
seizoen en voor zover deze kerels het kunnen voorspellen...
zeker weer een kampioenschap

Twee trotse leiders/trainers
Jochem en Jerry

F3 E4 B2

F4
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E4 naar PSV
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Nadat vlak voor het zomerreces bekend was geworden dat wij
als team (destijds F2, inmiddels E4) het grootste aantal loten
hadden verkocht voor de jubileumloterij was het tijd om onze
prijs te verzilveren: we mochten met het hele team naar een
wedstrijd van PSV met als klap op de vuurpijl een uitgebreid
diner bij een 3-Michelin sterren restaurant met de grote M.

En eindelijk, op zondag 19 december, was het dan zover: PSV-
Roda JC. De ijzige koude en spekgladde wegen trotserend, ver-
zamelden we om 13.00 uur op sportpark Molenven om van
daaruit te vertrekken naar het Philips-stadion. Met de prettige
nasmaak van de kampioensschapshuldiging van een dag eer-
der nog in de mond was iedereen klaar voor een veelbeloven-
de middag. Een laatste kus en knuffel voor de meegekomen
ouders en daar vertrokken we.
Eenmaal aangekomen in Eindhoven zetten we onze reis te voet
voort, ons mengend in de lange stoet van rood en wit, op weg
naar het stadion. Aangekomen bij het stadion, waar iedereen
inmiddels ettelijke kilo’s zwaarder was geworden door de ach-
tergebleven sneeuw van de sneeuw(bal)gevechten van onder-
weg, zochten we onze weg naar vak GG, bovenin het stadion
van waaruit we een prachtig overzicht hadden over het veld.
De eerste helft was (op twee doelpunten na) niet van een erg
hoogstaand niveau, wat met name onze buren van een vak
lager hebben geweten. Alle programmaboekjes waren gebruikt
voor het vervaardigen van vliegtuigjes. Van straaljager tot
ongeleide prop vlogen links en rechts over de balustrades.
Waarschijnlijk heeft ook Fred Rutten dit signaal duidelijk mee-
gekregen, want de tweede helft kwam er een totaal ander PSV
het veld op.

Al snel zagen ook de kinderen dat er weer wat gebeurde op het
veld en, inmiddels door de voorraad programmaboekjes heen,
begonnen ze langzaam maar zeker steeds meer aandacht te
krijgen voor het voetbal. Al zingend en aanmoedigend werd
het al gauw 2-1 voor PSV en even later zelfs 3-1. De toon was
gezet: onvermoeibaar was het gezang dat uit onze twee rijen
kwam, dit tot groot vermaak van de aanwezige stewards. Wij als
begeleiders vroegen ons alleen af wat nou erger was: een vlieg-
tuigje in je nek of het aanhoudende gebrul van een niet nader
te noemen speler die de lokroep van een krolse beer geduren-
de de tweede 45 minuten constant wist vol te houden.

Als extraatje kregen we bovenop de overwinning ook nog het
indrukwekkende afscheid van Ibrahim Afellay mee. Ibi, namens
ons veel succes in Barcelona en bedankt voor alle mooie acties.

Ondanks de drie punten en het hartverwarmende afscheid van
Ibi, had iedereen het behoorlijk koud en trek gekregen. Het was
inmiddels weer begonnen met sneeuwen en de sneeuwballen
vlogen weer als vanouds links en rechts om de oren.
Aangekomen bij de auto’s vervolgden we onze weg naar de
happy M. Verzadigd door het gezonde voer van de happy M,
was het ondertussen opgehouden met zacht sneeuwen en was
het tijd geworden om huiswaarts te keren. Afgezien van wat
kleine glijpartijen onderweg is iedereen toch veilig thuisge-
komen. Een prachtige en onvergetelijke middag waar we PSV,
Stiphout Vooruit en met name de jubileumcommissie ontzet-
tend dankbaar voor zijn.

Spelers en begeleiders Stiphout Vooruit E4

Bovenste rij vlnr:

Tim van den

Crommenacker, Abe de

Ruijter, Roel van der

Heijden, John Damen,

Jesse Damen, Felice

van Duijnhoven, Rob

Ceelen en Koen Ceelen.

Onderste rij vlnr:

Mathieu van Engen,

Jorrit Seelen, Robin

Verhoeven, Philippe

van der Meulen, Kai

Dijkstra en Lucas

van Kasteren.
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B1: Hoop doet Leven; oftewel
kleine jongens worden GROOT!

Alhoewel we zeer verguld zijn met het verzoek van de Molenvenredactie
om het B1-elftal van Stiphout Vooruit in de schijnwerpers te zetten, geeft
het ook reden tot nadenken. Niet omdat het niet terecht is, immers deze
fantastische groep verdient het, maar meer wat voor soort verhaaltje vertel
je daarbij?

Een verhaal waarin vergelijkingen worden getrokken met grootheden in het
hedendaagse voetbal, zoals Nick “de Buffel” Meulendijks, Tom “de
Grabbelaar” Gruijters of Dave “?-vul zelf maar in-?” van Bladel is afgezaagd
en uit de tijd. Laat staan als we inderdaad in dit soort superlatieven moeten
praten. De B1-spelers hadden dan allang bij een profclub gezeten! Wat wel
blijft is dat de spelers een zoetsappig verhaal verwachten, waarin ieders
kunnen of niet kunnen breed uitgemeten wordt.
Dit overdenkend verdienen de jongens beter dan verzonnen bijnamen. Het
zijn jongens zoals ze zijn, in de puberteit met hun eigen identiteit, maar
samen vormen ze wel elke week weer een geweldig team.

B1 is opgebouwd uit spelers die een hart hebben voor Stiphout Vooruit. De
meeste jongens hebben diepgewortelde roots in het “Stippentse”. Een friet-
zaak hier, een groentezaak daar; een elektronicabedrijf hier, een geluidszaak
daar. Maar ook families die het beste voor hebben met de club en natuurlijk
spelers die van buitenaf komen.
Daar ligt de kracht dus, probeer van deze mengelmoes een team te maken.
En dat lukt. Onder de bezielende leiding van Theo en Cor wordt het voet-
balprincipe “laat de bal het werk doen” langzaam maar zeker een feit.
Vechtlust was er al, het denkend voetballen komt steeds meer.

De leiding van B1 bepaalt de taktiek, de opstelling en wat er al meer bij komt
kijken. Alleen “kleine jongens worden groot” en dus hebben ook deze jongens
een eigen mening. Er komt dus veel meer interactie bij, die in goede banen
geleid moet worden. Dat werkt dus, memorabel in deze is dat verschillende
jongens zich inzetten als trainer van jongere elftallen en dus duidelijk van
goede wil zijn, hart hebben voor de club.

Het team dan:
De achterhoede: Sluitpost is Tom Gruijters, de jongste van het team. Hij
heeft zich opgeofferd en niet voor de C gekozen, maar om ons doel schoon te
houden.

Team van de maand: B1
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Links c.q. rechtsback Frenc en Tim. Standvastig, geen ge-
ouwehoer. Gebruiken hun lichaam goed, te goed soms, wat
weer leidt tot onnodige overtredingen.

Laatste man: wisselende positie: Stan, Nick, Jan Jaap (JJ) en
soms Dominique. Zoveel mensen op één positie geeft al aan
dat meerdere mensen inzetbaar zijn.

Ook wel een moetje, immers onze gedoodverfde laatste man
Sander is helaas geblesseerd en weer typerend voor het team:
altijd bij uit- en thuiswedstrijden aanwezig.

Het Middenveld: Links en rechts inzetbaar: Sebastiaan, Bob
en Dominque. Verschillende karakters en posturen, maar allen
met grote inzet. Centraal: Jan-Jaap (JJ), Nick, Stan en Harm.
Ook voor deze spelers geldt dat ze op meerdere plekken inzet-
baar zijn; de één meer met de neus naar voren gericht, de
ander opbouwend en defensief.

De Voorhoede: Links/rechts/in het midden: Dominique,
Dave, Nick en Lodewijk.
Wederom een verschil in kracht, voetbaltechnisch vermogen
en snelheid, maar wel is elke speler inpasbaar op elk moment.

Zoals blijkt heeft de B1 een team van dertien
spelers, ieder met hun eigen specifieke kwali-
teiten. Maar omdat we maar een beperkt
groep hebben, wordt van de jongens een
grote mate van flexibiliteit gevraagd. Dus
even dat mondje dicht en gaan voor het col-
lectief. Met de leeftijdsgroep die we hebben,
ligt dat soms wat moeilijk, maar het wordt
wel uitgevoerd.

Trots past dus bij dit team. Jongens die willen, maar ook kun-
nen, zeker met een goede begeleiding. Jongens die ook een
stuk waardering van de leiding of ouders willen. Dus kom
kijken en toon interesse.

We zijn als team gezegend met ouders die ook het beste
voor hebben met hun kroost. Een vaste schare staat dan
ook wekelijks (uit en thuis) aan de lijn. Chapeau, petje af.
We gaan voor een heel succesvol tweede seizoenhelft;
komt dus allen en schreeuw dit team naar het kampioen-
schap.

Dit winternummer heeft een uitneembare binnenpagina. Knip
deze uit en hang deze boven uw bed en kom op een zaterdag
om half drie ‘s middags dit geweldige B1 team aanmoedigen.
Zie hoe kleine jongens groot zijn geworden en kijk naar de toe-
komstige selectie.

Voor een ieder:
Geniet van het voetbal en maak er iets moois van.
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B1B1

Staand v.l.n.r.: Pieter van Asten • Tim van Asten • Jan-Jaap Sampon
Nick Meulendijks • Sander Dings • Theo Visser • Co van Doren.

• Ferenc Michiels • Tom
• Lodewijk v.d. Hu

• Stan van Doren • Sebast
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B1B1

-Jaap Sampon • Dominique Swinkels • Dave van Bladel • Bob Derison
Co van Doren. Gehurkt v.l.n.r.: Harm Thijssen • Pepijn Hockers
Michiels • Tom Gruijters
odewijk v.d. Hurk
Doren • Sebastiaan Smits
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SINTERKLAAS EN ZIJN PIETEN
WEER OP HET MOLENVEN
De Benjamins en F-jes waren vol spanning en zongen uit volle borst
verschillende Sinterklaasliedjes.
Natuurlijk was “Sinterklaasje kom maar binnen met je knecht” veruit
het succesvolst, want na het inzetten van de eerste tonen werd er op
het raam gebonsd en vlogen de pepernoten ons om de oren.

Sint was erg blij weer zoveel enthousiaste kinderen bij Stiphout
Vooruit aan te treffen. De kleurplaten werden dan ook al snel aan de
kant gelegd; want daar waren de kinderen immers niet voor geko-
men. En ook de Pieten hadden veel meer zin om eens lekker tegen
een balletje te trappen, de zenuwen te testen bij de spiraal, de ouder-
wetse stoelendans te doen of samen met de Sint te luisteren naar de
anekdotes die ieder team “in het praatje met de Sint” te vertellen had.

De wind was guur en het was koud, maar daar hebben de kinderen
niets van gemerkt. Vol overgave hebben zij deelgenomen aan alle
spelletjes die er buiten klaarstonden.
Fanatiek zoals wij dat van onze benjamins en F-jes gewend zijn, is er
gestreden met elkaar, tegen elkaar maar bovenal tegen de Pieten,
want dat is en blijft toch het leukst.

De middag was voor iedereen zo voorbij. De Sint moest om 16 uur
weer op weg naar een volgend adres, maar niet voordat hij de kinde-
ren had verblijd met een cadeau.

Ongeduldig werd het “Dag Sinterklaasje “ ingezet, want wat zou er
toch in dat pakje zitten. …….. een kick-off trainingset…… Deze werd
door de kinderen met veel plezier ontvangen.

Om 16.15 werd dan ook menig kind door vader of moeder opgehaald
met een bal aan een elastiek om de buik; de bal al hooghoudend op
weg naar huis. Moe maar voldaan. (naar wij begrepen hebben, geldt
dit ook voor de Sint en de Pieten).

Sint en Pieten bedankt!!!

Sinterklaas 2010
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Wat missen de jongens en meisjes van de D en C na de compe-
titie? Wat hebben de Benjamins, F en E wel wat de D en C niet
hebben?

EEN VOETBALKAMP !!!
In september jl. hebben wij ”D’n Aftrap” georganiseerd met als
doel om ons voor te stellen, maar vooral aan de leiders en trai-
ners te vragen wat er goed gaat en wat er beter zou kunnen
gaan binnen onze jeugdafdeling. Eén van de reacties van leiders
en trainers was dat er voor de D, C, B en A naast de competitie-
wedstrijden en toernooien geen “hoogtepunt” is waar de jon-
gens en meisjes naar toe kunnen leven of
waarmee zij het seizoen kunnen afsluiten.
Voor de E en F jeugd wordt een geweldig
voetbalkamp georganiseerd, maar een
dergelijk evenement missen we bij de
oudere voetballers.

De uitdaging om een kamp te organiseren
hebben wij op ons genomen en we heb-
ben inmiddels een prachtige locatie voor
de D en C gereserveerd, en wel “groeps-
accommodatie De Hoof” (www.dehoof.nl)
te Someren, voor het weekend van

13 tot en met 15mei 2011!
Er is een prachtige boerderij beschik-
baar voor de spelers van D en C. Er zijn
twee grote voetbalvelden, twee kleine
voetbalvelden, diverse speelvelden en
zelfs een sporthal. Daarnaast is er een
fraai openbaar bos op 15 minuten loop-
afstand.

Op 22 december jl. hebben we een informatieavond gehouden
voor de leiders, trainers en ouders van de D, C, B en A. Hier
hebben we onze plannen toegelicht en enthousiaste leiders,
trainers en ouders gevraagd om deel te nemen in de werkgroep,

of zich op te geven als leider of vrijwilliger. Op deze avond is
tevens besloten om een jeugdkamp te organiseren voor de D en
C jeugd en dat de A- en B spelers met hun leiders en coördinator
gaan bespreken wat zij aan het einde van de competitie als
afsluiting zouden willen gaan doen. Hierbij werd het idee voor
een internationaal toernooi door de aanwezige mannen van de
A zeer enthousiast ontvangen.

Inmiddels hebben we een werkgroep en een aantal leiders en
vrijwilligers voor het jeugdkamp van de D en C, maar nog niet
voldoende. Graag doen wij een beroep op u om een steentje bij
te dragen aan een sportief, gezellig en onvergetelijk kamp voor
deze jongens en meisjes. Onze coördinatoren zullen u de

komende maand nog benaderen om dit kamp te ondersteunen
als leider, vrijwilliger of als lid van de kookstaf.

Maar het allerbelangrijkste is dat alle jongens en meisjes mee-
doen. Het wordt keileuk vanaf vrijdagavond tot en met zondag-
middag! Wij gaan voetballen, basketballen, andere sporten en
spellen beoefenen en natuurlijk ook spannende bosspellen
beleven! Dit alles vanuit een ruime en nette accommodatie!

Tenslotte willen wij aangeven dat we de bijdrage voor de kinde-
ren zo laag mogelijk willen houden. We gaan dus op zoek naar
sponsors, maar vragen we ook of de deelnemers zelf actief geld
willen inzamelen.

In januari zullen wij alle spelers van de D en C een inschrijf-
formulier toesturen. Hopelijk gaat iedereen mee en wordt dit
eerste voetbalkamp voor de D en C een onvergetelijk sportief en
gezellig weekend!

Het jeugdbestuur.

Voetbalkamp voor D en C !!
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Ingrijpende renovatie sportpark in aantocht
Het lijkt er nu toch écht van te gaan komen: Stiphout Vooruit
krijgt kunstgras. Volgens voorzitter Marc de Wit zijn Stiphout
Vooruit en de gemeente Helmond er bijna uit. In mei of juni
van dit jaarwordt zo goed als zeker gestartmet de aanleg van
anderhalf kunstgrasveld, dat vanaf begin volgend seizoen in
gebruik kanwordengenomen. Enonze voorzitter verwacht op
korte termijn nog veel meer aanpassingen.

Slechte velden
De problematiek rondom de accommodatie op het Molenven
bezorgt het bestuur van Stiphout Vooruit al langere tijd kop-
zorgen. Elke week worden de velden minder goed bespeelbaar
en het is keer op keer een uitdaging voor de wedstrijdcoördi-
natie om te zorgen dat alle wedstrijden op het beperkte aantal
velden kunnen worden afgewerkt. De roep om extra velden
wordt daarom groter en groter.

Iemand die veel kennis van zaken heeft, is clubman Harrie de
Vries. De Stiphoutenaar heeft een lang landbouwverleden en
heeft vorig jaar aangeboden zich actief met de accommodatie
te willen gaan bemoeien.
Voorzitter Marc de Wit hoefde niet lang na te denken over het
aanbod, waarna de hoofdbestuursfunctie ‘accommodatiezaken’

aan de ex-agrariër werd toebedeeld.
De Vries: “Vorig jaar was de kwaliteit van de velden zorgwek-
kend, met als dieptepunt het voorval rondom de wedstrijd
Stiphout Vooruit – Helmond Sport, in mei.” Het hoofdveld lag er
zó beroerd bij, dat Helmond Sport-trainer Jurgen Streppel -uit
angst voor blessures- weigerde te spelen. “Ik heb gezegd dat het
veld écht niet beter zou worden door niet te voetballen, waar-
door er toch afgetrapt werd.”

De functie die De Vries sinds het begin van dit seizoen bekleedt,
is niet nieuw voor hem. Tussen 2000 en 2005 was hij ook al
verantwoordelijk voor de staat van het sportpark. “Maar ik ben
het met veel belangstelling blijven volgen. Ik zie het als een
uitdaging om de kwaliteit van het sportpark te verbeteren.
Gelukkig sta ik er niet alleen voor. Samen met Dirk Derison
(inkoop materialen), Paul Verschuren (technisch onderhoud) en
Peter van de Rijdt (adviserende rol op het gebied van contact
met de gemeente Helmond) en Bernardo van der Vleuten
(ondersteuning) ben ik al een aantal maanden in de weer om de
kwaliteit van het sportpark te waarborgen.

De Vries heeft een simpele verklaring voor de slechte staat van
de Stiphoutse velden in de afgelopen jaren. “Er werd te weinig
bemest en de sproeiers stonden verkeerd afgesteld, waardoor
sommige plekken van het veld bijna geen water kregen.
Bovendien mochten er vorig jaar geen wedstrijden worden
gespeeld op het achterste veld, waardoor de twee resterende
velden veel te zwaar werden belast. Maar deze problemen zijn
nu deels opgelost. Ik heb op eigen initiatief driehonderdvijftig
kilo mest over de velden gestrooid. De gemeente Helmond was
hier niet blij mee, want ze moesten het gras veel vaker laten
maaien. Verder heb ik de afstelling van de sproeiers aangepast.
Mét resultaat, want de velden liggen er beter bij dan vorig
seizoen.”

Kunstgras op komst
Sinds dit seizoen mogen er weer wedstrijden gespeeld worden
op het achterste veld, tot opluchting van voorzitter Marc de Wit.
“Het probleemwas dat de omheining te dicht op het veld stond.
Door de lichtmasten en dug-outs te verplaatsen, is de uitloop-
zone aan alle zijden nu minstens vier meter, zoals door de KNVB
wordt vereist. Een flinke klus, waardoor we vorige zomer het
veld niet konden inzaaien en moesten kiezen voor losse zoden.
Doordat die te hardwaren aangewalst, kon het regenwater in de
afgelopen herfst maar moeilijk weg. Intussen is de kwaliteit van
het veld weer redelijk op peil.”

Nu steeds meer omringende clubs de beschikking hebben over
één of meerdere kunstgrasvelden, neemt ook in Stiphout de
roep hierom toe. De Wit heeft nieuws: er kómt kunstgras op het
Molenven. “In mei of juni van dit jaar wordt gestart met de aan-
leg van anderhalf kunstgrasveld.

(lees verder op pag. 21)
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Renovatie (vervolg)
De velden die het dichtst bij de kantine liggen, worden onder
handen genomen. Dit betekent dat er vanaf volgend seizoen
wedstrijden op kunstgras kunnen worden gespeeld.”

Kunstgras of niet, het ruimteprobleem wordt hiermee niet
opgelost. Een oplossing is in zicht, weet De Wit. “Door de
gemeente is een nota opgesteld. Volgens de hierin toegepaste
norm hebben we recht op vier wedstrijdvelden.” De gemeente
bevestigt dit, maar is op haar beurt afhankelijk van de provincie.
Deze zal mede toestemming moeten geven om het hele plan
uitvoerbaar te maken. De positie van de provincie in deze dis-
cussie is door allerlei eerdere bestuurlijke besluitvorming jaren-
lang onwrikbaar geweest, maar op dit moment lijkt daarin wel
degelijk enige beweging te komen. Het is dan ook bepaald niet
uitgesloten dat de provincie door aangepaste regelgeving als-
nog akkoord kan gaan.

Fusiegeruchten
Afgelopen november verscheen er een bericht in het Eindhovens
Dagblad, waarin werd gemeld dat PVV zou gaan verhuizen naar
het Molenven. Kort daarna werd er op de website van Stiphout
Vooruit geschreven dat dit nog verre van definitief zou zijn,
maar toch kwam de geruchtenstroom hierdoor op gang. Waar
rook is, is immers vaak vuur. De Wit erkent dat er inderdaad
gesprekken plaatsvinden met PVV en sportwethouder Jan van
den Heuvel. Volgens de preses heeft Van den Heuvel een duide-
lijke missie: het aantal voetbalclubs in Helmond reduceren. De
Wit: “Vanuit die optiek zou het de wethouder prima uitkomen
als PVV naar Stiphout verhuist en misschien zelfs wel gaat fuse-
ren met onze vereniging. Mocht dat gaan gebeuren, dan kan de
gemeente ons helpen met het accommodatieprobleem. We
zouden er dan twee velden bij moeten krijgen. De indeling is
mede afhankelijk van de ligging van de nieuwe ontsluitingsweg
die in Stiphout wordt aangelegd, maar het is zeer aannemelijk
dat we over pakweg drie jaar beschikken over een prachtig
nieuw sportpark. Dat zou dan moeten bestaan uit anderhalf

kunstgrasveld en maar
liefst vier grasvelden,
waarnaast dan ook in
extra kleedkamers wordt
voorzien. Ons voltallige
bestuur staat erg posi-
tief tegenover deze
plannen en ik ga ervan
uit dat dit ook voor onze
leden geldt.”

Inmiddels hebben ook
de leden van PVV
akkoord gegeven aan
hun bestuur om met
Stiphout Vooruit de
mogelijkheden van
samenwerking te ver-

kennen. “Bij dergelijke
trajecten spelen echter
ook clubemoties een
rol. Het is dus zaak dat
we dit hele traject open
en eerlijk met de leden
delen en bespreken.
Daarom vinden beide
besturen het belang-
rijk om dit proces zelf
te blijven leiden en
vormgeven. We willen
de gemeente niet
zomaar de vrije hand
geven”, licht De Wit
toe.

Groot onderhoud
De velden op hetMolenven lijken dus een flinkemetamorfose te
ondergaan. Maar als Stiphout Vooruit er ineens veel nieuwe
leden bij zou krijgen, zal de rest van de voorzieningen niet ach-
ter kunnen blijven. Volgens De Wit beschikt de club over de
financiële middelen om deze plannen te realiseren. “Het jubi-
leumseizoen heeft ons € 24.500,- aan onvoorziene baten opge-
leverd. Dit bedrag willen we gaan investeren in de clubeigen-
dommen. We willen vijf punten gaan verbeteren. Als eerste is
het speeltuintje opgeknapt en veiliger gemaakt. Verder wordt
het gedeelte op het sportpark waar de losse doelen worden
opgeslagen vergroot en verhard, zodat het geheel overzichtelij-
ker oogt. Ook het gedeelte rondom de entree van het sportpark
wordt flink aangepast. Daarnaast willen we het buitenterras
aanzienlijk gaan vergroten en tot slot wordt de kantine mogelijk
flink gemoderniseerd.“

De Wit zegt zich te realiseren dat deze investeringskeuze koren
op de molen kan zijn van de ook in Stiphout aanwezige club-
sceptici. Er is met ingang van deze maand namelijk een forse
contributieverhoging van tien procent van kracht. “Deze verho-
ging is het gevolg van substantiële kostenverhogingen van aan
wedstrijden gerelateerde zaken. Het bestuur is van mening dat
de leden hieraan bij moeten dragen. De ledenvergadering stem-
de hier in september van vorig jaar overigens mee in. Nu we een
forse, niet-ingecalculeerde meevaller hebben, krijgen we een
uitgelezen kans omons sportpark te verbeteren en te verfraaien.
Zonder dergelijke opbrengsten zijn deze investeringen nage-
noeg onmogelijk.

Vanzelfsprekend proberen we de kosten zo laag mogelijk te
houden. Waar mogelijk willen we de werkzaamheden dan ook
door vrijwilligers uit laten voeren, om de loonkosten beperkt te
houden. Ik wil dan ook een beroep doen op onze leden om hun
steentje bij te dragen. Er komt veel metsel- schilder- en laswerk
op ons af. Maar ik vertrouw erop dat we na afloop trots kunnen
zijn op het resultaat.”

Harrie de Vries
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Sinds het behalen van de periodetitel door ons eerste elftal zijn
er nog maar twee wedstrijden gespeeld. De velden werden stil-
aan slechter (bij onze tegenstanders dan, die van ons zijn ook in
de zomer al slecht), het weer ook, de onvermijdelijke afgelas-
tingen volgden en het ritme stokt.

Dat wil niet zeggen dat er helemaal niks meer is gebeurd in
kleedkamer 5. We speelden na de ietwat schlemielige 1-1 in
Venhorst (zie vorige Molenvenner) nog twee wedstrijden. En
die werden allebei gewonnen, waardoor we nu niet alleen als
periodekampioen maar ook als winterkampioen door het leven
kunnen.

De eerste van die twee wedstrijden was nog een zware kluif. ELI
is traditiegetrouw al niet onze favoriete tegenstander, en ook
dit jaar moesten we tot het gaatje gaan om de Bavaria-boys
op de knieën te krijgen. Zoals vaker maakten we het onszelf
moeilijk. We waren duidelijk de ploeg met de meeste kwaliteit,
maar we lieten ELI onnodig terug in de wedstrijd komen,
kregen in de slotfase de 2-2 tegen en leken dus weer met een
behoorlijke sik de kleedkamer in te gaan. Maar een prachtig
schot van Nigel Parr (zondagsschot volgens sommigen, schot
op zondag volgens Nigel) zorgde ervoor dat we in extremis
toch drie punten konden bijschrijven.

De laatste wedstrijd voor koning winter plaats nam op zijn
troon was thuis tegen VOW. Niemand in kleedkamer 5 wist wat
VOW betekent, zelfs sommige VOW’ers moesten passen toen ze
die vraag werd gesteld, maar het antwoord luidt: Vereniging
Oranje Wit. Uit Zijtaart. Het werd een makkie: 3-0.

Vervolgens kwam donderdag 9 december plotsklaps De
Mededeling. Na de training riep trainer Patrick Methorst alle
spelers bij elkaar. Hij vertelde dat hij besloten had te vertrekken.

Na afloop van het seizoen uiteraard. De lokroep van Reusel
Sport (mooie grote club, tweedeklasser) had hij niet kunnen
weerstaan.
Het is hem natuurlijk zeer gegund, maar het werd wel even stil
in het kleedlokaal. Zelf had Patrick ook zichtbaar moeite met de
jobstijding. Veel spelers waren verrast: ze hadden verwacht dat
de trainer nog wel een jaar zou blijven om met z’n allen
(hopelijk) volgend seizoen de derde klasse te bestormen.

Zelf was ik minder verrast. Dat Patricks ambities verder reikten
dan Stiphout Vooruit, was wel duidelijk. Om op de cursus trai-
ner-coach 1 te komen, strekt het werken bij een hoger spelen-
de club tot aanbeveling. En de gang van zaken bij Stiphout is
natuurlijk uitstekende reclame. Sinds zijn komst naar het
Molenven hebben we de negatieve spiraal kunnen ombuigen
waarin het eerste elftal al een aantal jaren zat. Het elftal is ver-
nieuwd en verjongd, de motivatie is goed, de sfeer uitstekend,
en in het kalenderjaar 2010 werden maar twee competitiewed-
strijden verloren. Het is dus niet verwonderlijk dat er kapers op
de kust kwamen, want je moet wel ziende blind zijn om niet in
de gaten te hebben dat Patrick een trainer met kwaliteiten is.

Eén ding is zeker: hij kan eigenlijk niet weg zonder met het eer-
ste elftal kampioen te zijn geworden. Dat moet de kroon op het
werk worden. Voor minder doen we het niet. Het zal aan Patrick
niet liggen.

Tot slot schrokken we vlak voor de feestdagen van het nieuws
dat onze voormalige keeperstrainer Tinus van de Kerkhof met
een ernstige ziekte in het ziekenhuis beland was. Wij hopen dat
hij snel en volledig herstelt en wensen hem heel veel beter-
schap toe.

Arjen Vos

Kleedkamer 5

(deel 3)

DE AVONTUREN VAN

STIPHOUT VOORUIT 1

SV-1

stiphout molenvenner jan11:molenvenner  04-01-2011  09:31  Pagina 23



Dennis, bedankt voor het doorgeven van het Knuppeltje.
Ik kanwel zeggen dat ik het leuk vind om te doen omdat ik
nog niet zo lang bij de club ben.
Voor degene die mij niet kennen, mijn naam is
JeroenWammes, alias de Koekebakkur.

Ik heb deze bijnaam gekregen van de jongens van
de selectie omdat het schijnt dat ik het woord nogal
eens gebruikt heb (vraag maar aan Maikel Reijnders), dit
samen met nog een aantal uitspraken op de trainingen die
de jongens wel grappig vonden. Ik kom oorspronkelijk niet uit
Helmond/ Stiphout, wat maakt dat ik een andere tongval heb
als de Brabantse, wat dat rare taaltje en woordkeuze verklaart
zoals Koekebakkur.
Ik ben geboren en getogen in Arnhem op een steenworp
afstand van het stadion van het “Hollywood aan de Rijn”
(Vitesse voor de niet-kenners), op 7 januari 1974. Ik ben daar-
mee de oudste van de selectie.

Ik ben in juli 2010 gelukkig getrouwd in Helmond met Suzanne.
Mijn vrouw komt ook niet uit Helmond maar uit Rosmalen. We
zijn samen naar Helmond gekomen voor ons werk. Suzanne
werkt als leidinggevende in het Elkerliek en ikzelf als ambulan-
ceverpleegkundige hier in Helmond. We hebben een huis
gekocht in Brandevoort, wat ons erg goed bevalt.

Mijn voetbalcarrière ben ik begonnen in Arnhem bij Wivos toen
ik zes jaar oud was. De eerste maanden was ik voetballer maar
omdat ik meer op de grond lag dan dat ik voetbalde, hebben ze
mij maar op goal gezet waar ik sindsdien niet meer uit ben ver-
dwenen. Mijn gehele jeugd tot aan de B heb ik daar gevoetbald.
We hadden een team dat al een tijd met elkaar voetbalde en
een goede lichting was. Het was een erg leuke tijd waaraan ik
zeer goede herinneringen heb. De overstap naar de A-junioren
heb ik bij een andere club gemaakt, namelijk ESCA, ook uit
Arnhem. De A1 speelde namelijk interregionaal en dat was voor
mij toen een stapje hogerop. Gedurende dat seizoen in de A1
kwam ik al snel bij de selectie en op zeventienjarige leeftijd
maakte ik mijn debuut in het eerste dat toen tweede klasse
speelde. In totaal heb ik daar twee seizoenen gespeeld totdat ik
teruggevraagd werd door mijn oude club. Mijn vader voetbalde
al ruim 25 jaar bij die club en hij vond het toen prachtig dat zijn
zoon terugkwam en in het eerste kwam spelen. We speelden
toen vierde klasse.

In ‘94 ben ik de HBO-V instellingvariant gaan doen in het
Radboud ziekenhuis te Nijmegen. Ik ben toen op kamers
gegaan. Omdat ik ook in de weekenden moest gaan werken,
ben ik een aantal jaren gestopt met voetbal. Ik was toen 21
en ik heb toen tot mijn 26e niet gevoetbald. Ik vond dit erg
moeilijk in die tijd, maar studie en werk gingen voor.

Op een Koninginnedag in Arnhem, waar ik nog jaarlijks terug-
keer om weer eens oude maten tegen te komen en een biertje
te drinken, kwam ik een aantal oude voetbalvrienden tegen van
mijn periode bij ESCA. Ze begonnen een nieuw eerste elftal bij
een nieuwe fusieclub AZ2000 en ze zochten nog een keeper.

Ik werkte in die tijd op de IC
van het Radboud zieken-
huis en mijn baas was zelf
ook een voetbaldier, dus
om een lang verhaal kort te
houden ik ben weer begon-
nen als keeper want het
begon weer enorm te krie-
belen.
Het team bestond uit veelal

Surinaamse jongens, waarvan de meeste op niveau hadden
gevoetbald met zelfs twee jongens uit het betaalde voetbal
(Vitesse). We begonnen in de zesde klasse en het was een echt
vriendenteam. Met zoveel kwaliteit in de zesde klasse kon het
niet anders dan dat we ongeslagen kampioen zijn geworden. In
twee seizoenen stoomden we door naar de vierde klasse, waar
het nu nog speelt. In totaal heb ik daar dus acht seizoenen
gespeeld met uitzondering van het seizoen 2004/2005 waarin
ik nog een uitstapje heb gemaakt naar de Arnhemse Boys dat
toen tweede klasse speelde. Dit was een echte volksclub met
veel jongens uit Klarendal (een beruchte wijk in Arnhem). Dit
was een verloren seizoen want ik kon totaal niet aarden. Kortom
snel vertrokken en teruggekeerd naar AZ2000.

Het was een leuke tijd waar we veel op stap gingen en veel
pokerden na de training. Ook gingen we op trainingsweeken-
den naar Bloemendaal aan Zee waar niet veel van trainen
terecht kwam…! Legendarische weekenden waren dat!
Uiteindelijk was bekend dat ik in Helmond kon beginnen op de
ambulance want Suzanne werkte al in het Elkerliek. We gingen
toen wonen in Brandevoort en in de eerste maand dat we er
woonden heb ik meteen een tweetal clubs gebeld, waaronder
dus Stiphout Vooruit, om eens kennis te maken en mee te trai-
nen. Stiphout was de eerste waar ik gelijk een afspraak mee kon
maken om langs te komen. Ik had al wel veel positieve verhalen
gehoord over Stiphout Vooruit o.a. dat het een nette dorpsclub
was en bovendien kon ik er op het fietsje naar toe. Nu ben ik
bezig aanmijn derde seizoen en na een gewenningsperiode heb
ik het er inmiddels prima naar mijn zin. Het is inderdaad een
nette club met een dorps karakter en er wordt veel georgani-
seerdwat het zeer gezelligmaakt. Ook vanmij de complimenten
voor de organisatie van het 75-jarig bestaan van deze club.

Inmiddels ben ik keeper van het tweede, waar we nu een leuke
mix hebben van jong en oud waar toch bij vlagen leuk gevoet-
bald wordt. Ik verwacht dat we in de middenmoot kunnen
eindigen dit seizoen. Het eerste onder leiding van de goede
trainer Patrick Methorst moet dit jaar kampioen kunnen
worden. In deze klasse zijn ze namelijk voor mij een van de
betere voetballende ploegen.

Dan nu het overdragen van het Knuppeltje. Ik moest er even
over denken maar ik hou hem toch binnen de selectie. Ik geef
hem aan mijn collega en de toekomst (aldus Maikel Reijnders)
namelijk Roy van Bladel. Koekebakkur veel plezier ermee!!

Jeroen Wammes

‘t Knuppeltje
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Net als de glazen koffiepot in de kantine druppelt ook het
clubhuis langzaam vol. Ondanks het vroege verzameltijdstip
zijn er deze zondagochtend weinig telaatkomers. Als ieder-
een met een flinke laatste slok zijn cafeïnepeil heeft aange-
vuld, zijn we om kwart over negen klaar voor vertrek.

Vandaag moeten we naar Racing Boys in Deurne. Vijfentwintig
minuten rijden, misschien twintig als ik bij onze linksback
instap. Eenmaal gearriveerd worden we door een wat oudere
vrijwilliger naar een iets te krap kleedlokaal gedirigeerd. Snel
omkleden, dan kunnen we nog tien minuten warmlopen.
Daarna wordt er afgetrapt, op het nog dauwnatte hoofdveld.

Het spel dat we tegen Racing Boys op de mat leggen is het spel
dat je van een halfdronken café-elftal kunt verwachten. Ook de

supporters zijn niet onder de indruk. Al snel zoeken
ze alle drie een warmer onderkomen. Geef ze

eens ongelijk. Er wordt voor de thee één
keer door ons gescoord.

In de rust geven drie medespelers aan
dat ze niet fit zijn. Waarschijnlijk het

gevolg van de nacht ervoor. Eén heeft er pech;
we hebben maar twee wisselspelers.
Foeterend trekt onze licht gehavende libero
zijn kicksen weer aan.

Na de hervatting wordt er voor wat gevaar gezorgd. Een wande-
laar in het aangrenzende bos kan een afstandsschot van een
Deurnenaar maar nét ontwijken. De verzorger, assistent-coach en
tevens enige reservespeler van Racing Boys heeft minder geluk.
Twee keer moet hij het kantinedak op om de bal eraf te halen.

Een paar jaar geleden ben ik gestopt met selectievoetbal. Vooral
het trainen was ik beu. Twee keer per week, soms zelfs drie als
het resultaat daar aanleiding toe gaf. In ‘t vierde is die verplich-
ting er niet. Tot half september wordt er nog lustig op los
getraind. Daarna daalt de opkomst sneller dan de temperatuur.

Het niveauverschil went snel. Vroeger was ik laaiend op mijn
verdedigers na een te korte terugspeelbal. Nu kan ik er soms
zelfs om lachen, mits de tegenstander de in de schoot gewor-
pen kans verprutst. Om tien voor twaalf fluit de in clubkostuum
geklede gelegenheidsscheidsrechter af. 1-2 gewonnen, maar
het had net zo goed 2-2 kunnen zijn. Of 4-9.

Teruggekeerd op het thuishonk worden de portemonnees zon-
der protest getrokken. Allemaal lappen we tien euro. Genoeg
voor een gezellige middag. Op het lcd-scherm zien we dat Ajax
het moeilijk heeft. Onze aanvoerder, die intussen niet meer
mag rijden, voorspelt dat hij een door Suárez verprutste kans
zéker had benut. Instemmend wordt er geknikt aan onze vaste
statafel. Het is geen straf om in dit team te moeten voetballen.

Langs de kant
RACING BOYS-UIT

COLUMN

Op vrijdagavond 10 december was in de Stiphout Vooruit kantine

de geplande dartavond voor alle E-teams. De opkomst viel dit jaar

wat tegen, van E5 was er zelfs helemaal niemand. Het zou leuk zijn

als de leiders van de teams de kinderen wat meer zouden aan-

sporen om ook aan de activiteiten deel te nemen.

Er werd op zeven dartborden tegelijk gegooid en de pijlen vlogen

je dan ook om de oren. Je moest van 301 zo snel mogelijk naar nul

gooien.

In de pauze reikte de secretaris van het jeugdbestuur, Frans-Jozef

van Poppel, de prijs uit voor het team van Stiphout Vooruit dat de

meeste loten van de grote clubactie had verkocht. E4 stak met kop

en schouders boven alle andere teams uit; ze hadden samen maar

liefst 192 (!) loten verkocht. Waarvan Abe de Ruyter alleen al 71

loten voor zijn rekening had genomen. Robin Verhoeven verkocht

41 loten en voor hen beiden was er ook nog individuele prijs.

Zij kregen een cadeaubon van Sportshop Laarbeek. Het hele team

E4 kreeg een cheque van 150 euro van Stiphout Vooruit, waarmee

ze op het einde van het seizoen weer een gezellig vader-zoon

toernooi

kunnen

organiseren

met van alles

er op en

aan.

Daarna werd

er weer verder gedart en

het was zoals zo vaak weer erg spannend. De finale ging uiteinde-

lijk tussen Daan van Poppel en Ronald van Schijndel.

Deze zinderende finale won Ronald uiteindelijk. Ze gingen allebei

met een leren voetbal als prijs naar huis. Ik weet zeker dat als

Raymond van Barneveld zag hoe goed er gegooid werd, dat hij

jaloers zou zijn geweest. Arya Marchelino gooide op de avond zelfs

in één beurt (drie pijlen) 145! Ook hij ging met een zeer verdiende

prijs naar huis!

Al met al een zeer geslaagde en gezellige avond.

Jeugd activiteiten commissie

Dartavond E-jeugd
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Beste film:
trilogie: Blue, Blanc et Rouge

Muziek:
rock Bruce Springsteen, Red Hot Chilli Peppers,
Herbert Grönemeijer, The Killers

Favoriete drankje:
whiskey single malt

Hobby(‘s) naast voetbal:
theater, muziek maken, hangen, lezen

Vakantieland:
Italië

Waarom voetbal:
geweldig spelletje, waarbij vaardigheid, inzet en de vorm
van de dag bepalend zijn of je wint.

Bij Stiphout Vooruit sinds:
officieel sinds ik voorzitter van de jeugd werd.
Liep al enige jaren met mijn zoon

Functie bij Stiphout Vooruit:
voorzitter jeugdcommissie

Daarvoor gestrikt door:
de vorige voorzitter Paul Willems

“Ja” gezegd omdat…:
ik vond en vind dat er een heleboel kan gebeuren om de jeugd
meer te boeien en te binden aan de club en het voetbal

Hoop daarin te bereiken:
dat de jeugd van Stiphout in de toekomst na schooltijd recht-
streeks naar SV toe wil gaan omdat er altijd wat te doen is.

Mijn mooiste moment bij SV:
leider van het jeugdkamp

Mijn grootste teleurstelling bij SV:
sommigen hun eigen belang meer zien dan het clubbelang

Gele kaart voor:
mensen die aan de zijlijn blijven staan, zonder ooit mee te doen

Rode kaart voor:
mensen die aan die zijlijn dan ook nog eens commentaar
leveren

Mooiste vrouw:
ik denk dat Angelina Jolie uiteindelijk niet aan Karin kan tippen

Advies aan Stiphout Vooruit:
overeenkomstig je naam: vooruit-kijken en constant bezig zijn
met de toekomst. En dat is je jeugd!

Tot slot:
vooral blijven communiceren!

Geboren te: Helmond

Leeftijd: 44

Bijnaam: Jopie! Vroeger professor Barabas

Opleiding: Nederlands & communicatie gestudeerd in Utrecht

Echtgenoot/partner van: Karin

Vader van: een heleboel geweldige kinderen,

Lukas, Juul, Daantje en Roos

Beroep/werk: cabaretier/dagvoorzitter. Ik maak cabaret maatwerk

voor bedrijven en organisaties

Hemd van het Lijf
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Trainer gezocht voor C2
Het jeugdbestuur is al sinds aanvang van dit seizoen naar-
stig op zoek naar een trainer voor Stiphout Vooruit C2.
Momenteel worden de trainingen grotendeels door de lei-
ders verzorgd, maar vanwege drukke werkzaamheden is
het voor hen erg lastig er telkens te zijn.
Welke enthousiaste voetballer of voetballiefhebber wil ons
C2-teamopmaandagavondvan18.00 tot19.30uur trainen?
C2 is een leuk team en heeft zestien fanatieke spelers, dus
wie durft de uitdaging aan omdeze fijne groep nog beter te
maken?
Extra informatie kan worden ingewonnen bij de leiders.
Marc Swinkels (tel 529 239) en Dirk de Visser (tel 559 645)
of bij Leon van Zon, coördinator C- en D-teams (tel
527 499). Via hen kunt u zich ook aanmelden indien u
beschikbaar bent.

Joop Vos
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